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W imieniu mieszkańców ul Kwartowej 22 w Krakowie i we własnym imieniu zwracamy się o pilną 
interwencję w sprawie bezprawnej budowy(bo teren nie był przeznaczony pod budowę ) , która 
odbywa się w ramach niby obowiązujących przepisów ( bo wydano pozwolenie, choć teren jest pod 
dyskusją Rady Miasta o zagospodarowaniu przestrzennym -decyzja ma być 28.22.2017 r), a my jako 
mieszkańcy budynku przy ul Kwartowej 22 czujemy się zagrożeni (ponieważ teren na którym stoi 
nasz budynek i na którym deweloper rozpoczyna budowę jest objęty zagrożeniem osuwiskowym 
!)-w załączeniu zdjęcie . 

Jak to się dzieje Panie Prezydencie, że urzędnik(nie przejmując się niczym ) wydaje pozwolenie na 
budowę na terenie zagrożonym, blisko rzeki i na terenie objętym miejskim zagospodarowaniem 
przestrzennym, a Pan o tym nie wie, mało żaden z Panów tego nie wie lub nie chce wiedzieć ? 

To nie Panów wina, bo wszystkiego nie musicie wiedzieć, ale teraz już Panowie wiedzieć, więc pora 
już coś zrobić, żeby jednak mieć czyste sumienie, że zrobiło się wszystko dla ludzi, którzy Panów 
wybrali. 

Poniżej podaję szczegóły sprawy: 

ul. Reduta od strony Kwartowej blisko mostku już kilka lat temu deweloper chciał budować budynki 
mieszkalne, ale na nasz protest(osuwisko) i protest Miasta Krakowa(miejskie plany 
zagospodarowania) odmówiono pozwolenia (mądry urzędnik). 

Niestety w tym roku firma „Bal-Bud" w jakiś tajemniczy sposób otrzymała pozwolenie na budowę 
budynku wielorodzinnego z garażami na terenie zagrożonym osuwiskiem, blisko rzeki i na terenie 
zagospodarowania miejskiego - deweloper firma „ Bal-Bud", rozpoczął szybko budowę, ponieważ 
śpieszy się przed 28.11.2017 żeby wybudować jak najwięcej przed tym terminem - w ten sposób 
chce wyprzedzić decyzję Rady Miasta o planie zagospodarowana miejskiego -sprytne, ponieważ jak 
wybuduje nikt mu już tego nie zburzy!! 

Jak to możliwe Panie Prezydencie, że jednocześnie Pana urzędnik wydaje pozwolenie na budowę, 
choć w tym samym Ur_zędzie trwa sprawa zagospodarowania tej części Prądnika : 

https://www.bip.krakow.pl/?dok id=64140 

https://www.bip.krakow.pl/?dok id=64655 

https://www.bip.krakow.pl/?dok id=91358 






